
PROTOKÓŁ Nr V/2015 

z obrad V Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 31 marca 2015 roku 

 

Sesja odbyła się w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy Bielsk Podlaski, przy 

ul. Mickiewicza 46. 

Czas trwania sesji od godz. 9.00 – 11.00. 

Radni obecni na sesji: 

1. Andrzej Borowski – Hryniewicze Małe 

2. Mikołaj Car – Knorydy 

3. Jerzy Chilkiewicz – Chraboły 

4. Walenty Gałuszewski – Parcewo 

5. Mikołaj Kiryluk – Knorozy 

6. Jan Kowalczuk – Miękisze 

7. Stanisław Olszewski – Piliki 

8. Jerzy Onacik – Augustowo 

9. Jerzy Pac – Łubin Kościelny 

10. Jan Walenty Puchalski – Bolesty 

11. Sławomir Siemieniuk – Rajki 

12. Monika Terebun – Widowo 

13. Irena Tiszuk – Rajsk 

14. Lucyna Tkaczuk – Ogrodniki 

15. Anatol Grzegorz Tymiński – Nałogi  

Lista obecności radnych stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

Osoby zaproszone na sesję: 

1. Raisa Rajecka – Wójt Gminy 

2. Anatol Filipiuk – Zastępca Wójta Gminy 

3. Nadzieja Sokołowska – Skarbnik Gminy 

4. Agnieszka Dowgier – Radca Prawny 

5. Barbara Car – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku Podlaskim 

6. Walenty Korycki – Kierownik Biura Powiatowego ARiMR w Bielsku Podlaskim 

7. Sołtysi Sołectw Gminy Bielsk Podlaski – (frekwencja 96 %) 

 

Lista obecności osób zaproszonych na sesję stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

Lista obecności sołtysów stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu. 

 

Do pkt. 1)  

Sesję otworzył o godz. 9.00 Przewodniczący Rady Gminy – ANATOL GRZEGORZ 

TYMIŃSKI. Przywitał radnych, Panią RAISĘ RAJECKĄ - Wójta Gminy, ANATOLA 

FILIPIUKA – Zastępcę Wójta Gminy, Panią NADZIEJĘ SOKOŁOWSKĄ – Skarbnika Gminy, 

Radcę Prawnego – Panią AGNIESZKĘ DOWGIER, Kierownika GOPS – Panią BARBARĘ 

CAR, Kierownika Biura Powiatowego ARiMR – WALENTEGO KORYCKIEGO, Sołtysów 

przybyłych na sesję, w tym nowo wybranych, oraz przedstawiciela prasy – Red. ANDRZEJA 

ZDANOWICZA („Nowiny Podlaskie”). Następnie Przewodniczący Rady Gminy poinformował, 

że w sesji uczestniczy 15 radnych, stwierdził prawomocność obrad.  

 



 Przed przystąpieniem do realizacji kolejnego punktu porządku obrad, Wójt Gminy 

RAISA RAJECKA oraz Przewodniczący Rady Gminy ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI 

wręczyli wszystkich radnym oraz sołtysom teczki wraz z wyposażeniem biurowym, nowymi 

pieczątkami sołectw oraz bieżącą korespondencją. Pani Wójt dodała, że jeśli sołtysi będą 

potrzebowali dodatkowych materiałów kancelaryjnych mogą zgłosić to do Urzędu Gminy. 

 

Do pkt 2) 

Zawiadomienie o zwołaniu V Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski stanowi Załącznik Nr 4 

do protokołu. Przewodniczący Rady Gminy ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI odczytał 

radnym porządek sesji, a następnie poddał pod głosowanie prosząc o jego przyjęcie.  

 Rada Gminy w głosowaniu jawnym jednogłośnie (15 obecnych – 15 głosów "za”) przyjęła 

następujący porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Ustalenie porządku sesji.  

3. Przyjęcie protokołu z IV Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 26 lutego 2015 roku. 

4. Powzięcie uchwały w sprawie protestu przeciwko wyborowi sołtysa i rady sołeckiej 

Sołectwa Proniewicze. 

5. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku 

Podlaskim za 2014 rok. 

6. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Bielsk 

Podlaski w 2014 roku. 

7. Powzięcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bielsk 

Podlaski na lata 2015-2023. 

8. Powzięcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok. 

9. Powzięcie uchwały w sprawie nie wyrażenia (lub wyrażenia) zgody na wyodrębnienie 

funduszu sołeckiego w 2016 roku. 

10. Powzięcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej spółce wodnej. 

11. Powzięcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bielsk Podlaski. 

12. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Bielsk Podlaski w okresie międzysesyjnym od 

dnia 26 lutego 2015 r. do dnia 30 marca 2015 r. 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 

14. Odpowiedzi na interpelacje. 

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Zamknięcie obrad.  

 

Do pkt. 3)  
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z IV Sesji Rady Gminy z dnia 

26 lutego 2015 roku został sporządzony i był dostępny do zapoznania w Urzędzie Gminy. 

Zapytał, czy radni wnoszą uwagi do treści protokołu. Ponieważ uwag nie zgłoszono, 

Przewodniczący zaproponował przystąpienie do głosowania.  

W głosowaniu jawnym jednogłośnie (15 obecnych, 15 głosów “za”), Rada Gminy przyjęła 

protokół z IV Sesji Rady Gminy z dnia 26 lutego 2015 roku. 

 

Do pkt. 4)  
Wniosek Przewodniczącego Rady Gminy o rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

protestu przeciwko wyborowi sołtysa i rady sołeckiej Sołectwa Proniewicze  – stanowi Załącznik 



Nr 5 do protokołu. ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI odczytał treść wniosku oraz protest 

mieszkańca Proniewicz dotyczący wyborów sołtysa i rady sołeckiej przeprowadzonych w 

Proniewiczach w dniu 27 lutego 2015 r. Dodał, że skarżący był jednym z kandydatów na sołtysa. 

Przewodniczący Rady poinformował, że zarzuty zostały szczegółowo przeanalizowane i według 

prawników naruszeń prawa podczas wyborów nie było. Poprosił Radcę Prawnego – Panią 

AGNIESZKĘ DOWGIER o odczytanie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. Po odczytaniu 

dokumentu, nikt z radnych nie zabrał w tej sprawie głosu, wobec tego Przewodniczący Rady 

Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

W głosowaniu jawnym większością głosów (15 obecnych, 14 głosów "za", 1 głos 

„wstrzymujący się”) Rada Gminy przyjęła  

U C H W A Ł Ę Nr V/21/2015 

z dnia 31 marca 2015 r. 

w sprawie protestu przeciwko wyborowi sołtysa i rady sołeckiej Sołectwa Proniewicze. 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu.  

 

Do pkt. 5)  
 Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka pomocy Społecznej w Bielsku 

Podlaskim za 2014 rok stanowi Załącznik Nr 7  do protokołu. Treść sprawozdania przedstawiła 

BARBARA CAR – Kierownik GOPS. Na zakończenie prezentacji przypomniała m.in. o 

możliwości korzystania z Karty Dużej Rodziny.  

 Radni nie zgłosili żadnych pytań, a sprawozdanie zostało przyjęte do wiadomości  

jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Do pkt. 6)  
 Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Bielsk 

Podlaski stanowi Załącznik Nr 8  do protokołu. Treść sprawozdania przedstawiła BARBARA 

CAR – Kierownik GOPS. Radni nie zgłosili żadnych pytań, a sprawozdanie zostało przyjęte 

do wiadomości  jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Do pkt. 7)  
Wniosek Wójta Gminy o przyjęcie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Bielsk Podlaski na lata 2015-2023, stanowi Załącznik Nr 9  do 

protokołu. Wniosek omówiła Skarbnik Gminy – NADZIEJA SOKOŁOWSKA. Przewodniczący 

Rady Gminy ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI poinformował, że na posiedzeniu Komisji 

uwag nie wniesiono. Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie (15 obecnych, 15 głosów "za") Rada Gminy przyjęła  

U C H W A Ł Ę Nr V/22/2015 

z dnia 31 marca 2015 r. 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bielsk Podlaski na lata 

 2015-2023. 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 10 do protokołu.  

 

Do pkt. 8)  

Wniosek Wójta Gminy o przyjęcie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 

na 2015 rok, stanowi Załącznik Nr 11 do protokołu. Treść wniosku przedstawiła NADZIEJA 



SOKOŁOWSKA – Skarbnik Gminy, informując o wszystkich propozycjach zmian w zakresie 

dochodów, wydatków i rozchodów budżetu.  Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag, więc 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

W głosowaniu jawnym jednogłośnie (15 obecnych, 15 głosów "za") Rada Gminy przyjęła    

U C H W A Ł Ę Nr V/23/2015 

z dnia 31 marca 2015 r. 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok. 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 12 do protokołu.  

 

Do pkt. 9)  

Wniosek Wójta Gminy o przyjęcie projektu uchwały w sprawie funduszu sołeckiego, 

stanowi Załącznik Nr 13 do protokołu. Przewodniczący Rady Gminy ANATOL GRZEGORZ 

TYMIŃSKI poinformował, że był to najtrudniejszy punkt do rozpatrzenia na wspólnym 

posiedzeniu komisji, ponieważ były zdania podzielone co do potrzeby wyodrębnienia funduszu. 

Ponieważ sołtysom została przekazana pisemna informacja na temat funduszu, radni podejmą 

decyzję po zasięgnięciu ich opinii. 

Na początek głos zabrała Wójt Gminy - RAISA RAJECKA i powiedziała, że sołtysi, 

którzy już wcześniej pełnili tę funkcję, bardzo dobrze znają zasady dotyczące funkcjonowania 

funduszu sołeckiego. Wyjaśniła, że w przypadku wyodrębnienia funduszu na 2016 rok, byłaby to 

kwota około 600.000 zł w skali gminy (odczytała kwoty dla poszczególnych sołectw). Środki te 

byłyby wydzielone w budżecie na odrębnym paragrafie i nie mogłyby być przeznaczone na inne 

cele. W informacji przekazanej sołtysom zaznaczono fragmenty mówiące o tym, jakie obowiązki 

spoczywają na sołtysach, jeśli fundusz zostanie wyodrębniony. Podkreśliła, że złożenie przez 

sołtysa wniosku na przyznanie funduszu na określony cel nie oznacza, że będzie on przyjęty do 

realizacji. Dużo obowiązków związanych z prowadzeniem funduszu spoczywa na Wójcie 

Gminy. Wnioski muszą być ocenione pod względem formalnym i merytorycznym. Pani Wójt 

omówiła zadania, jakie mogą być finansowane z funduszu sołeckiego, m.in. remonty dróg, 

zakładanie przepustów, inicjatywy kulturalne. Dodała też, że ubiegając się o środki unijne 

wymagany jest udział środków własnych w danym przedsięwzięciu, jeśli wyodrębnimy fundusz 

sołecki, to kwota ta będzie niejako zablokowana i nie można będzie jej wykorzystać na ten cel. 

Poinformowała również, że w przypadku wyodrębnienia f.s. można uzyskać z budżetu państwa 

zwrot do 20% kwoty funduszu. Poinformowała, że został złożony wniosek na 140.000 zł na 

utylizację eternitu na obiekty, których remont jest w planie (m.in. świetlice w Stołowaczu, 

Husakach, Łubinie Rudołtym). Jeśli środki będą przyznane, wówczas zostanie zakupiona blacha 

na dach. Na zakończenie dodała, że na 126 gmin województwa podlaskiego tylko 39 

samorządów wydzieliło fundusz, a część z nich nie jest usatysfakcjonowana takim rozwiązaniem. 

Pani Wójt poprosiła radnych i sołtysów o rozważenie tego tematu przed głosowaniem.  

Podczas dyskusji zabrali głos: 

Radny JERZY CHILKIEWICZ 

- Wypowiadając się jako radny i sołtys trzech kadencji, powiedział, że jest przeciwny 

wydzielaniu funduszu sołeckiego. Gmina zawsze realizuje zadania, a inwestycje są konsultowane 

z radnymi. Taki kierunek działań jest zdaniem radnego właściwy. Kwota funduszu jest niewielka, 

więc niewiele można za te pieniądze zrobić w sołectwie. Jest większa szansa na realizację zadań 

w sołectwie w ramach budżetu gminy, a nie tylko z funduszu sołeckiego. 

Radny JERZY ONACIK 



- Stwierdził, że zmienił zdanie, od momentu kiedy dowiedział się, że nie można skumulować nie 

wykorzystanej części funduszu sołeckiego, tj. zaoszczędzić przez kilka lat. Poza tym, jeśli 

sołectwo przygotuje wniosek nieprawidłowo, wówczas zadanie to nie zostanie zrealizowane, 

czyli wydzielenie funduszu wcale nie oznacza, że w danym roku cała wydzielona kwota będzie 

mogła być wykorzystana przez sołectwo. 

Sołtys Sołectwa Sierakowizna – BARBARA DOBROGOWSKA 

- Zwróciła się do radnym o przełożenie głosowania w tej sprawie na inny termin, ponieważ 

trzeba zorganizować zebrania wiejskie  i przekonsultować temat z mieszkańcami, po to by nie 

było zarzutów pod adresem sołtysów, że oddali pieniądze sołectwa do gminy.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Wyjaśniła, że nikt nikomu nie oddaje tych pieniędzy, są to środki pochodzące z budżetu gminy 

na realizację zadań gminy. Jako przykład podała budowę drogi w Malinowie, gdzie podczas 

przetargu najniższa zaproponowane przez oferenta kwota była wyższa od kwoty przeznaczonej w 

budżecie na realizację tej inwestycji. W tej sytuacji należy „poszukać” pieniędzy w budżecie 

gminy. Trudniej będzie je znaleźć, jeśli około 600.000 zł będzie zamrożone w funduszu 

sołeckim. W takiej sytuacji może nie dojść do realizacji tej inwestycji. Pani Wójt przypomniała, 

że podczas kampanii wyborczej przed wyborami samorządowymi, kandydaci na Wójta dużo 

mówili o funduszu sołeckim, nie wiedząc dokładnie na jakich zasadach to działa. Po kilku latach 

doświadczeń, niektórzy wycofują się z tego. Odnosząc się do propozycji pani sołtys co do 

zorganizowania zebrania w sołectwie, pani Wójt przypomniała, że na wyborach sołtysa w 

Sierakowiźnie było bardzo mało osób, więc trudno oczekiwać, że tym razem będzie ich więcej. 

Decyzja należy do radnych.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – ANDRZEJ BOROWSKI. 

- Powiedział, że na posiedzeniu komisji zgłaszał potrzebę przekazania informacji sołtysom o 

funduszu  na  zebraniach wiejskich podczas wyborów sołtysów i rad sołeckich. Decyzję o 

funduszu należy podjąć do końca marca, więc ma czasu na przełożenie tematu.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Radni powinni być w stałym kontakcie z wyborcami, więc powinni wyjaśniać zagadnienia 

będące przedmiotem sesji. Dlatego dziwi się, że sołtysi dopiero teraz dowiadują się o funduszu 

sołeckim. Nie powinno być zaskoczenia, ponieważ kilka miesięcy temu były uchwalane plany 

pracy Rady Gminy i Komisji. Poza tym każdy sołtys otrzymał zawiadomienie o terminie sesji i 

porządku obrad, więc można było w tym czasie porozmawiać m.in. o funduszu sołeckim. 

Sołtys Sołectwa Dubiażyn – MIKOŁAJ STEPANIUK 

- Powiedział, że fundusz sołecki miałby sens, gdyby środki funduszu były gromadzone w 

kolejnych latach dla poszczególnych sołectw (tak jak w ZUS, czy PZU), jego zdaniem najlepiej 

byłoby, gdyby sołtysi zainteresowali się, jakie kwoty są wydawane przez gminę na poszczególne 

wsie. W skali roku są to niewielkie pieniądze, np. dla Podbiela 6.483 zł, a potrzeby są różne,  

przeważnie chodzi o remonty dróg, różne są też koszty inwestycji, więc lepiej chyba skorzystać z 

ogólnego budżetu gminy. Jeśli sołtysi będą śledzić wydatki gminy, wówczas można będzie 

ocenić, ile pieniędzy przeznaczono na poszczególne miejscowości. Zadeklarował, że raczej 

wstrzyma się od głosu, ponieważ wcześniej chciałby dotrzeć do wyborców i zapytać ich o zdanie.  

Przewodniczący Rady Gminy – ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI 

- Poinformował, że zgodnie z ustawą decyzje w sprawie funduszu sołeckiego należy podjąć na tej 

sesji. Zadeklarował, że w przyszłości uwagi sołtysów będą uwzględniane, ponieważ jest to 

dylemat zarówno sołtysów, jak i radnych, zaproponował, aby sołtysi wyrazili swoją opinię 

poprzez głosowanie jawne. Na pytanie Przewodniczącego, kto z sołtysów jest za 



wyodrębnieniem funduszu sołeckiego tylko dwie osoby oddały głos „za”. Wobec powyższego 

zaproponował przystąpić do głosowania radnych nad projektami uchwał załączonymi do wniosku 

Wójta w sprawie funduszu sołeckiego. W pierwszej kolejności  odczytał projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego.  W głosowaniu jawnym 

większością głosów (15 obecnych, 3 głosy "za", 9 głosów „przeciw”, 3 głosy „wstrzymujące 

się”) Rada Gminy odrzuciła projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania nad projektem uchwały w 

sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2016 roku.  

W głosowaniu jawnym większością głosów (15 obecnych, 9 głosy "za", 3 głosy „przeciw”, 3 

głosy „wstrzymujące się”) Rada Gminy przyjęła 

U C H W A Ł Ę Nr V/24/2015 

z dnia 31 marca 2015 r. 

w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2016 roku. 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 14 do protokołu.  

 

Do pkt. 10)  

Wniosek Wójta Gminy o przyjęcie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej spółce wodnej, stanowi Załącznik Nr 15 do protokołu. Przewodniczący Rady Gminy 

ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI odczytał wniosek oraz projekt uchwały. Poinformował, że 

w poprzednich latach dotacja też była przyznawana spółce wodnej "BIAŁA". Aby poprawić 

sytuację finansową spółki, na tegorocznym Walnym Zgromadzeniu, po raz pierwszy od kilku lat 

podniesiono składkę członkowską do 2 zł od 1 ha.  

Radni nie zgłosili pytań i uwag, więc Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie,  

W głosowaniu jawnym jednogłośnie (15 obecnych, 15 głosów "za") Rada Gminy przyjęła  

U C H W A Ł Ę Nr V/25/2015 

z dnia 31 marca 2015 r. 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej spółce wodnej  

Uchwała stanowi Załącznik Nr 16 do protokołu.  

 

Do pkt. 11)  
Wniosek Wójta Gminy o rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Bielsk Podlaski , stanowi Załącznik Nr 17 do protokołu.  

 Przewodniczący Rady Gminy ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI odczytał uzasadnienie 

wniosku, informując o pozytywnej opinii Komisji, Ponieważ radni nie zgłosili żadnych pytań i 

uwag, projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym większością głosów (15 obecnych, 14 głosów "za" 1 głos "przeciw") 

Rada Gminy przyjęła  

U C H W A Ł Ę Nr V/26/2015 

z dnia 31 marca 2015 r. 

w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bielsk Podlaski 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 18 do protokołu.  

 

 



Do pkt. 12)  
Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Bielsk Podlaski w okresie międzysesyjnym od 

26 lutego 2015 r. do 30 marca 2015 r., stanowi Załącznik Nr 19 do protokołu. Treść 

sprawozdania odczytała Wójt Gminy RAISA RAJECKA. Uzupełniając swoją wypowiedź 

dodała, że: 

- Aktualnie trwają prace nad korektą starych statutów sołectw, tekst zostanie przekazany 

sołectwom w celu zapoznania się i zgłaszania uwag. Przypomniała, że nadal każde sołectwo ma 

obowiązek sporządzania z każdego zebrania listy obecności, protokołu oraz przyjętych uchwał. 

Odpisy tych dokumentów należy przekazywać do Urzędu Gminy. Poinformowała, że należy też 

zwrócić do urzędu stare pieczątki sołectw w celu ich zniszczenia we właściwy sposób. 

- Wspólnie z dyrektorami szkół trwają przygotowania do przyjęcia w roku szkolnym 

2015/2016 dzieci 4-letnich, które na życzenie rodziców będą mogły uczestniczyć w zajęciach 

przedszkolnych w ramach funkcjonowania w szkołach oddziałów przedszkolnych. Wszyscy 

rodzice 4-latków otrzymają w tej sprawie pisma. Dodała, że rodzice będą sami dowozili dzieci do 

tych oddziałów, ponieważ obowiązek dowożenia przez gminę dotyczy dzieci 5-letnich oraz 

uczniów. 

- Zaapelowała o organizowanie w sołectwach grup. które chcą uczestniczyć w kursie 

komputerowym. Listy zainteresowanych mieszkańców zostaną przekazane organizatorowi - Panu 

Zaleskiemu z Domu Kultury w Wyszkach. Od 26 marca br. trwa szkolenie grupy mieszkańców 

sołectwa Krzywa. 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Do pkt. 13)  
W powyższym punkcie radni nie zgłosili żadnych interpelacji.  

 

Do pkt. 14)   
W związku z brakiem interpelacji nie było odpowiedzi na nie.  

    

Do pkt. 15)  
W powyższym punkcie Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu Panu WALENTEMU 

KORYCKIEMU – Kierownikowi Biura Powiatowego Agencji  Restrukturyzacji i Modernizacji 

Rolnictwa w Bielsku Podlaskim. Podziękował za zaproszenie, pogratulował wszystkim sołtysom 

wybranym na kolejną kadencję i życzył owocnej współpracy z różnymi instytucjami. Następnie 

przekazał kilka informacji dotyczących pracy Agencji, m.in. w zakresie organizowania akcji 

propagandowych, szkoleń dot. przygotowywania wniosków o dopłaty obszarowe, planach 

uruchomienia instytucji doradcy udzielającego merytorycznych porad dla rolników 

potrzebujących, ale bez wypełniania formularza. Poinformował, że z uwagi na złożoność 

wniosków, przedłużono termin ich składania  do dnia 15 czerwca 2015 r. Zaapelował o nie 

zwlekanie z wypełnianiem wniosków. Poinformował o możliwości skorzystania z 

dofinansowania oferowanego w ramach nowych programów: wsparcie dla młodych rolników 

oraz gospodarstw niskotowarowych. Jako radny Sejmiku Województwa Podlaskiego 

poinformował o przyjętym stanowisku w sprawie ograniczenia pogłowia dzików w naszym 

województwie i przekazanej prośbie skierowanej do rządu polskiego o wsparcie finansowe. Na 

zakończenie podkreślił, że Gmina Bielsk Podlaski była zawsze aktywna  w pozyskiwaniu  

środków unijnych. Zadeklarował wsparcie ze swojej strony w tych działaniach. 

  

Innych spraw nie zgłoszono.  



 

Do pkt. 16) 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy – ANATOL 

GRZEGORZ TYMIŃSKI podziękował wszystkim za udział w obradach, złożył wspólnie z 

Panią Wójt życzenia spokojnych świąt Wielkanocnych i o godz. 11.00 zamknął V Sesję Rady 

Gminy Bielsk Podlaski.  

 

Protokołowała: 

Ala Wawulska 

Przewodniczący Rady Gminy 

Anatol Grzegorz Tymiński 
 

 


